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MESTSKÁ ČASŤ BRATISLAVA-RAČA 
Miestny úrad, Kubačova 21, 831 06 Bratislava 35 
 

 
 

ZÁPISNICA 
zo zasadnutia Komisie kultúrnej a športovej, ktoré sa konalo 

dňa 17.01.2024 v zasadacej miestnosti Obecného domu, Alstrova 249 

 

 

Predsedníčka komisie:  Mgr. Monika Luknárová - ospravedlnená 

Podpredsedníčka komisie: Marta Štefánková 

 

Prítomní poslanci: Ján Drotován, Marta Štefánková, Ing. Júlia Štefanidesová 

 

Prítomní neposlanci:  PhDr. Jana Maniková, Lucia Maniková, Mgr. Mário Khandl 

 

Ospravedlnení poslanci: Dominik Vrba 

 

Ospravedlnení neposlanci: Branislav Kovačič 

 

Prizvaní/hostia: Mgr. Marek Porvazník vedúci OKaŠ 

 

Program: 
 

1. Otvorenie, schválenie programu 

2. Informácia o stave projektov rekonštrukcie KS Žarnovická, NKP Koloničova kúria a 

NKD – písomná informácia 

3. Informácia o kultúrno-spoločenských podujatiach január, február – písomná 

informácia 

Vyhodnotenie kultúrno-spoločenských podujatí december – písomná informácia 

4. Informácia z oblasti športu – písomná informácia  

5. Rôzne 

6. Záver 
 

1. Otvorenie, schválenie programu 

Predsedníčka komisie Mgr. Monika Luknárová z dôvodu prebiehajúcej PN ospravedlnila 

svoju neúčasť na rokovaní komisie a poverila vedením komisie podpredsedníčku Martu 

Štefánkovú. Zasadnutie otvorila podpredsedníčka komisie Marta Štefánková. Konštatovala, že 

komisia je uznášaniaschopná. Podpredsedníčka dala hlasovať o uvedenom programe. 
 

Meno a priezvisko Hlasoval za 
Zdržal sa 

hlasovania 

Hlasoval 

proti 
Nehlasoval 

Mgr. Monika Luknárová    

Marta Štefánková ✓    

Ing. Júlia Štefanidesová ✓     

Dominik Vrba      

Ján Drotován  ✓    

PhDr. Jana Maniková ✓    

Lucia Maniková ✓    

Mgr. Mário Khandl ✓    

Branko Kovačič    

Hlasovanie spolu: 6 0 0 0 
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Program zasadnutia bol schválený. 

 

2. Informácia o stave projektov rekonštrukcie KS Žarnovická, NKP Koloničova kúria a 

NKD – písomná informácia  

Materiál uviedla Marta Štefánková: 

 

1) KS Žarnovická – projektové dokumentácie pre stavebné povolenie a územné konanie 

(prístavba) boli odovzdané,  čaká sa na súhlasné stanoviská ZSDIS, BVS a Magistrát, 

projektové a investičné oddelenie MÚ sleduje výzvy na fondy, rieši sa energetická úspornosť, 

priorita č.1 pre MČ.   

2) Koloničova kúria – nebol stanovený termín stretnutia s MÚOP BA - pamiatkármi, nezišla sa 

komisia, na jar sa bude realizovať architektonický – reštaurátorský prieskum, sledujú sa výzvy 

z Ministerstva kultúry,  

3) Nemecký kultúrny dom – MÚ nechal aktualizovať architektonickú štúdiu, nemôže sa 

zasahovať do budovy a ani prenajímať priestory na komerčné účely, ak by bola v rámci 

priestorov NKD komerčná aktivita nemožno žiadať fondy.  

 

Diskusia:  

Členovia komisie diskutovali o stave projektov rekonštrukcie KS Žarnovická, NKP Koloničova kúria 

a NKD a následne prijali uznesenie. 

J. Maniková: žiada prizvať členov RMS k stretnutiam s MÚOP BA – Koloničova kúria, oprava 

omietky v podjazde - preveriť či by bolo možné opraviť omietku v podjazde Koloničovej kúrie 

v súvislosti s podujatiami RMS a Odd. kultúry v letných mesiacoch - havarijný stav, obhliadka MÚ 

v súčinnosti s MÚOP BA.  

  

Uznesenie 07/17/01/24/KKaŠ/U 

Komisia kultúrna a športová berie na vedomie informáciu o stave projektov rekonštrukcie KS 

Žarnovická, NKP Koloničova kúria a Nemeckého kultúrneho domu v predloženom znení: 

 

Meno a priezvisko Hlasoval za 
Zdržal sa 

hlasovania 

Hlasoval 

proti 
Nehlasoval 

Mgr. Monika Luknárová    

Marta Štefánková ✓    

Ing. Júlia Štefanidesová ✓     

Dominik Vrba      

Ján Drotován  ✓    

PhDr. Jana Maniková ✓    

Lucia Maniková ✓    

Mgr. Mário Khandl ✓    

Branko Kovačič    

Hlasovanie spolu: 6 0 0 0 

Uznesenie bolo schválené. 

 

2. Informácia o kultúrno-spoločenských podujatiach január, február – písomná 

informácia 

Materiál uviedol Mgr. Marek Porvazník:  

  

Marek Porvazník informoval o blížiacich sa kultúrnych podujatiach. V súčasnosti sa pripravuje 

najprestížnejšie podujatie MČ Račištorfský bál, vo februári Karneval pre deti a Babská zábava 

s pochovaním basy.  

 

Členovia komisie berú na vedomie predložené informácie o kultúrno-spoločenských podujatiach 

v mesiaci január, február.  
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3. Vyhodnotenie kultúrno-spoločenských podujatí december – písomná informácia 

Materiál uviedol Mgr. Marek Porvazník:  

 

Členovia komisie berú na vedomie predložené informácie - vyhodnotenie kultúrno-spoločenských 

podujatí október, november.  

 

4. Informácia z oblasti športu – ústna informácia 

Materiál uviedol Mgr. Marek Porvazník:  

 

V závere roka 2023 sa konali dve športové podujatia - Memoriál Cyrila Sekerku a Florbalový turnaj 

žiakov o Pohár starostu. Termín najväčšieho športového podujatia v Rači – Račianskeho polmaratónu 

je stanovený na 27. apríla 2024. Bol podaný projekt Rozhýbeme Raču – na materiálne vybavenie 

potrebné pre organizáciu športových podujatí. MZ schválilo navýšenie dotácií v oblasti športu. Údržba 

športových prvkov na detských ihriskách prešli pod Odd. športu.   

 

5. Rôzne 

Diskusia:  

Porvazník: budúci týždeň bude zasadať komisia k návrhom ocenenia Račianske srdce, prišlo sedem 

návrhov,   

Drotován: ihrisko na Pasekách, či funguje svetlo?  

Porvazník: preverí, ihrisko chodí kontrolovať OŽP. 

 

 

Podpredsedníčka komisie poďakovala prítomným za účasť. 

                 

            

             

                  Marta Štefánková  

                                                                                                            podpredsedníčka komisie 

 

 

Zapísala: Dana Ölvecká 

Dňa 18.1.2024. 


